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Protokół Nr VI/19 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 14 lutego 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900i trwały do godz. 1140. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Agnieszka Chicheł-Zaręba. 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Karolewski Marek  

5. Kietliński Stanisław Szczepan  

6. Koc Agata  

7. Koc Krzysztof  

8. Kosk Zygmunt Józef  

9. Łopaciuk Tadeusz  

10. Malinowski Antoni  

11. Niemyjska Dorota  

12. Radziszewska Maria Jadwiga 

13. Słonecki Włodzimierz 

14. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

15. Zdunek Violetta Maria  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych - lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu 

 kierownicy oraz dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 

goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady powitał radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza, Radnego Sejmiku Województwa 

Podlaskiego, Radnych Powiatu Wysokomazowieckiego, Skarbnika Gminy, dyrektorów i 

kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów 

osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec 

przybyłych na sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji 

obecnych jest 15 radnych i obrady są prawomocne. 
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Ad pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przedstawił proponowany porządek 

obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie Gminy na 2019 rok, 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu, 

3) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym w filię Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu, 

5) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec 

na realizację projektu pt. „Budowa inkubatora przedsiębiorczości w Gminie 

Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014-2020, Poddziałanie 1.4.1: „Promocja przedsiębiorczości oraz 

podniesienie atrakcyjności inwestycyjnej województwa”, 

6) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec 

na realizację projektu pt. „Budowa linii wodociągowych  

i ściekowych oraz modernizacja infrastruktury wodno-ściekowej na terenie Gminy 

Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa VI - Ochrona środowiska i racjonalne 

gospodarowanie jego zasobami, Działanie 6.2 Ochrona wody i gleb, 

7) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec 

na realizację projektu pt. „Montaż pomp ciepła i instalacji fotowoltaicznych na potrzeby 

własne w budynkach należących do Gminy Ciechanowiec” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Działanie 5.1: 

Energetyka oparta na odnawialnych źródłach energii, 

8) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec 

na realizację projektu pt. „Modernizacja Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych wraz z wyposażeniem i pojazdami do przewożenia odpadów 

komunalnych w Gminie Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Działanie 5.1: Energetyka 

oparta na odnawialnych źródłach energii. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są inne propozycje. 

 

Radna Dorota Niemyjska zgłosiła prośbę w związku z obecnością na sali Pani Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym, księdza proboszcza parafii w Winnej- 

Poświętnej oraz rodziców dzieci z okolicznych wsi o przeniesienie punktu 6 ppkt 4 na punkt 6 

ppkt 1. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 12 głosowało za, 2 przeciw, 1 wstrzymał się. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek by podpunkt „Zmiany w 

budżecie Gminy na 2019 rok” przenieść na pozycję 2. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 15 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie porządek obrad z 

zaproponowanymi zmianami. . 

 

1) Otwarcie sesji. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1)  zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym w filię Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu 

2) zmiany w budżecie Gminy na 2019 rok, 

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu, 

4) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

5) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec 

na realizację projektu pt. „Budowa inkubatora przedsiębiorczości w Gminie 

Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014-2020, Poddziałanie 1.4.1: „Promocja przedsiębiorczości oraz 

podniesienie atrakcyjności inwestycyjnej województwa”, 

6) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec 

na realizację projektu pt. „Budowa linii wodociągowych  

i ściekowych oraz modernizacja infrastruktury wodno-ściekowej na terenie Gminy 

Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa VI - Ochrona środowiska i racjonalne 

gospodarowanie jego zasobami, Działanie 6.2 Ochrona wody i gleb, 

7) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec 

na realizację projektu pt. „Montaż pomp ciepła i instalacji fotowoltaicznych na potrzeby 

własne w budynkach należących do Gminy Ciechanowiec” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Działanie 5.1: 

Energetyka oparta na odnawialnych źródłach energii, 

8) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec 

na realizację projektu pt. „Modernizacja Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych wraz z wyposażeniem i pojazdami do przewożenia odpadów 

komunalnych w Gminie Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Działanie 5.1: Energetyka 

oparta na odnawialnych źródłach energii. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 15 głosowało za. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z V sesji bez odczytania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 15 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z V sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z pracy 

między sesjami. 

 

W sprawozdaniu z pracy między sesjami Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, 

że: 

1) Odbyło się wiele spotkań z przedsiębiorcami, którzy zainteresowani byli kupnem 

zakładu „Stół Polski” oraz zakładu na ul. Drohickiej. 

2) Odbyły się dwa szkolenia w Białowieży, na których poruszono tematy pozyskiwania 

środków zewnętrznych na rozwój miast i gmin oraz odpowiedzialności burmistrza za 

finanse i stan majątku gminy. 

3) 11 lutego odbyło się posiedzenie Zarządu LGD. Gmina Ciechanowiec otrzyma 

dodatkowe 520 000 zł, które można przeznaczyć na remont Przedszkola lub remont 

dróg.  

4) Wybory Sołeckie przebiegają bez większych problemów. W przypadku jednego z 

sołectw wybory zostaną powtórzone. Frekwencja mieszkańców jest wysoka.  

5) Zakończono postępowanie przetargowe na olej opałowy. 24 stycznia została 

podpisana umowa z przedsiębiorstwem z Wyszkowa na dostawę oleju opałowego do 

Urzędu Miasta oraz jednostek podległych. Szacowana kwota wydatków po przetargu 

będzie niższa o 52 000 zł.  

6) Zakończono postępowanie przetargowe na odbiór nieczystości komunalnych. 

7) Przeprowadzono trzy postępowania na zamówienia publiczne w drodze zapytań 

ofertowych na tusze, tonery do drukarek, papier do drukarek, środki sanitarne, 

artykuły biurowe.  

8) Ogłoszono przetarg nieograniczony na rozbudowę ul. Wińskiej. Oferty można składać 

do dnia 15 lutego godz. 10.00.  

9) Przygotowano dokumentację przetargową na przebudowę placu miejskiego przy ul. 

Mickiewicza. Wartość inwestycji 307 000 zł.  

10) Rozpoczęto przygotowanie projektu „Energia kompetencji. Energia rozwoju.” o 

wartości 898 000 zł w tym 763 000 zł są to środki unijne. Projekt zakłada zajęcia dla 

uczniów Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i Łempicach oraz wyposażenie tych 

placówek w pomoce dydaktyczne, tablice interaktywne, laptopy, tablety.  

11) Przygotowano dokumentacje do podpisania umowy z firmą Blue Gaz na gazyfikację 

Ciechanowca. 
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12) Zakończono postępowanie i wyłonienie wykonawcy studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ciechanowiec w celu 

wprowadzenia udokumentowanego złoża kopaliny w Nowodworach.  

13) Pozyskanie grantu 149 000 zł  w ramach projektu kompetencji cyfrowych droga do 

sukcesu. Przewidziano zakup 20 laptopów do Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu.  

14) Przygotowywane są wnioski do Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego: 

- promowanie ochrony różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego 

Podlasia zagospodarowanie terenu zalewu na kwotę 3 200 000 zł w tym 2 720 000 zł 

jest to dotacja bezzwrotna. 

 -Budowa inkubatora przedsiębiorczości na kwotę 5 800 000 zł. 

- Montaż pomp ciepła, instalacje fotowoltaiczne na potrzeby własne w budynkach 

należących do gminy Ciechanowiec na kwotę 2 000 000 zł. 

- Budowa linii wodociągowych i ściekowych, modernizacja infrastruktury wodno-

ściekowej na terenie gminy Ciechanowiec na kwotę 3 200 000 zł. Środki zewnętrzne 2  

720 000 zł.  

15) Modernizacja punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych wraz z 

wyposażeniem w pojazdy do przewożenia odpadów komunalnych na kwotę 2 000 000 

zł.  

Łączna wartość planowanych inwestycji to 16 200 000 zł w tym środki zewnętrzne 

13 770 000 zł.  

16) Trwają prace nad sporządzeniem zestawienia gminnych działek rolnych, które nie są 

dzierżawione w celu ogłoszenia przetargu na dzierżawę tych gruntów.  

 

 

 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje między 

sesjami nie wpłynęły. Zapytał czy radni zgłaszają interpelacje lub zapytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski udzielił głosu Radnemu Sejmiku 

Województwa Podlaskiego Jerzemu Leszczyńskiemu. 

 

Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński na wstępie chciał podziękować 

za wsparcie w wyborach do Sejmiku Województwa Podlaskiego oraz pogratulować Panu 

Burmistrzowi, Radnym i życzyć sukcesów. Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego 

wyraził nadzieję, że wnioski które zostaną złożone opiewające na kwotę ponad 16 000 000 zł, 

uzyskają pozytywne wyniki. We wszystkich projektach wymagane są środki własne gminy, 

przynajmniej 15 procent.  Pan Jerzy Leszczyński, powiedział, że czeka z niecierpliwością na 

zakończenie okresu zimowego by ruszyła inwestycja budowy drogi Ciechanowiec-Ostrożany. 

Umowy zostały podpisane, plac budowy został przejęty, firmy są przygotowane więc gdy 

tylko warunki atmosferyczne pozwolą prace zostaną rozpoczęte. Wykonawca  zapewnia, że w 
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tym roku wykona jak największą ilość prac. W Sejmiku Województwa Podlaskiego został 

uchwalony budżet. W związku z tym, że bardzo wzrosły koszty inwestycji drogowych 

oczekiwano na rozstrzygnięcie konkursów Regionalnego Programu Operacyjnego w którym 

są dodatkowe pieniądze na drogi. Obecny Zarząd zadecydował, że budowa drogi Wysokie 

Mazowieckie- Roszki zostanie rozpoczęta ze środków własnych. W ubiegłym roku została 

oddana do użytku droga Białystok- Markowszczyzna, a w tym roku zostanie oddany odcinek 

Białystok- Łapy. Część ciągu drogi Wysokie Mazowieckie - Białystok zostanie w tym roku 

ukończony. Znaczny udział miasta jest w przygotowaniu obejścia Ciechanowca. Trwają prace 

nad uzyskaniem decyzji środowiskowej, wtedy zostanie ostatecznie ukończony projekt. Jest 

to zadanie wpisane w planie transporotowym Województwa Podlaskiego. Na dzień dzisiejszy 

nie ma możliwości sfinansowania tego, ale może w przyszłości można będzie o to zabiegać. 

Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, powiedział , że dobrym 

kierunkiem jest gazyfikacja w mieście. Niektóre samorządy podpisały już umowy w tym 

zakresie. Jest to inwestycja w przyszłość związana z innymi źródłami energii odnawialnej w 

budynkach publicznych jak i szereg programów które oferuje rząd jak i samorząd. Samorząd 

pewne możliwości dawał, ale nastąpiły pewne perturbacje z wnioskami. Radny Jerzy 

Leszczyński podziękował za współpracę, oraz poinformował, że służy pomocą w kwestii 

związanej z Samorządem Województwa jak też w innych sprawach. W sytuacji szkoły w 

Radziszewie odpowiednie argumenty powinny doprowadzić do właściwych decyzji. 

Potrzebne są oszczędności, jak również rozwój gminy. 

 

Ad pkt 6ppkt1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie 

Starym w filię Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki wyjaśnił, że uchwała dotyczy zamiaru przekształcenia 

Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym w filię Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu. Jest to uchwała intencyjna. Jeśli zostanie przyjęta zostaną 

wdrożone następujące procedury: opinia Rady Rodziców, opinia Podlaskiego Kuratora 

Oświaty i związków zawodowych przed podjęciem ostatecznej uchwały. Sytuacja ta 

spowodowana jest małą ilością uczniów w tej szkole. W przedłożonym przez Panią Dyrektor 

piśmie w Radziszewie Starym od 1 września tego roku w klasach I-III byłoby 7 uczniów, w 

klasach pozostałych 13. Zatrudnionych jest 17 nauczycieli. W klasach starszych poza klasą V 

jest po 2 uczniów. W związku z tym jest to nauczanie indywidualne, jeśli uczniów w szkole 

nie ma nauczyciele dostają wynagrodzenie, opłacane są średnie za ferie, wakacje i święta. Są 

to duże wydatki ponoszone na utrzymanie szkoły. Utrzymanie jednego ucznia w ciągu roku 

wynosi 30 000 zł. Jest to bardzo trudna decyzja dla Burmistrza, Radnych, rodziców i 

nauczycieli. Jeżeli Gmina ma się rozwijać trzeba podejmować trudne decyzje. Dzieci jest 

coraz mniej i decyzja ta jest nieunikniona.  

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisje o przestawienie opinii i wniosków wypracowanych 

przez komisje. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka : Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś: Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef 

Kosk: Komisja nie wypracowała opinii dotyczącej projektu uchwały.  

. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym w 

filię Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Radna Dorota Niemyjska poprosiła o udzielenie głosu społeczności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ponownie zapytał czy są pytania do 

projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym Elżbieta 

Komarowska. W związku z tym, że nie mogła uczestniczyć w posiedzeniach komisji 

chciałaby w chwili obecnej zabrać głos. Pani Dyrektor powiedziała, że decyzja jest bardzo 

trudna, a sytuacja całej społeczności szkolnej, rodziców uczniów oraz nauczycieli 

zdecydowanie poważniejsza. Pani Komarowska placówką kieruje od ponad 18 lat, liczba 

uczniów jest znana. Do oddziału przedszkolnego uczęszcza 15 dzieci z Radziszewa i 

Ciechanowca. Nauczycieli pracujących w szkole jest 14 w tym na pełnym etacie pracuje 4, 

etat 1/18 specjalista od muzyki, 2/18 nauczyciel chemii, fizyki, język francuski. Nauczyciel 

nie otrzymuje pełnego wynagrodzenia tylko 1/18. Za cały miesiąc pracy, czterokrotny dojazd 

z Ciechanowca na jedną godzinę wynosi 89 zł lub 120 zł. Jeden nauczyciel nie może uczyć 

wszystkich przedmiotów, muszą być to specjaliści z wysokim stażem i dorobkiem 

zawodowym. Pani Dyrektor nie wyobraża sobie żeby nauczyciel nie zdobył awansu, stopnia 

kwalifikacji, nie doskonalił się, dlatego musi mieć odpowiednie wynagrodzenie z tabeli płac. 

Sytuacja ta jest trudna, ponieważ nie ma możliwości na zamianę pracy. Placówka ta została 

stworzona przede wszystkim ze środków społeczeństwa. Budynek składa się z dwóch części z 

tzw. starej i nowej rozbudowanej i oddanej do użytku w 1996r. Materiały, praca fizyczna, 

modernizacja placu szkolnego była wkładem rodziców. Kosztów nie ponosiła Gmina ani 

budżet państwa. Ostatnim wkładem był zakup materiałów na rozbudowę nowej części tego 

budynku. Zagospodarowany jest plac wokół szkoły, są nasadzenia roślin, nowoczesna 

oczyszczania ekologiczna. Komisje wizytujące z podziwem patrzą na budynek wewnątrz i na 

zewnątrz. Poprzedni burmistrzowie wspierali szkołę w tym zakresie . Wnętrze szkoły 

wygląda dobrze, Pani Dyrektor stara się pozyskiwać środki zewnętrzne. Jest dobre 

wyposażenie pracowni komputerowej, tablice interaktywne, monitory interaktywne, laptopy. 

Każdego roku przybywa sprzętu gdzie rozwija się technologię informacyjno-komunikacyjną. 

Nauczyciele intensywnie pracują, uczestniczą w szkoleniach, doskonalą się. Wdrożony był 

projekt kierunek kompetencje dokształcenia kompetencji ponad przedmiotowych metodą 

eksperymentu. Szkoda byłby żeby to zostało zamknięte i nie używane. Nie wiadome jest jaki 

jest pomysł na zagospodarowanie budynku. Funkcjonowanie klas 1-4 przy zmniejszonej 

liczbie dzieci budynek trzeba utrzymać a koszty są takie same. Oszczędności rzędu od 150 do 

200 tys. rocznie czy jest to tak duży wydatek przy 6 miejscowościach które przynależą do 

obwodu szkoły. Decyzja jest bardzo trudna, borykają się z nią wszystkie gminy. Pani 

Dyrektor będąc na szkoleniu w sąsiedniej gminie zapytała dyrektora jednej ze szkół jaka ilość 

dzieci uczęszcza do placówki. W odpowiedzi uzyskała, że 42 a w sąsiedniej szkole jest mniej 

uczniów i nie mówi się o likwidacji tych szkół. Pani dyrektor Komarowska zapytała czy 3 

szkoły na terenie gminy jest to aż tak dużo. Dziecko jest reprezentantem naszego środowiska, 

a dlatego, że mieszka na wsi ma mieć wydłużony dojazd do szkoły. Struktura I-IV przyniesie 

nie wielkie korzyści a straty mogą być duże. Pani Dyrektor nie widzi funkcjonowania szkoły 

w nowej strukturze, rodzice uczniów również są pesymistycznie nastawieni. Pani Dyrektor 
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zwraca się z prośba o pozostawienie szkoły w obecnej strukturze organizacyjnej jeszcze przez 

rok. Dyrekcja i nauczyciele dołożą wszelkich starań o pozyskiwanie środków zewnętrznych.  

Głos zabrał ksiądz proboszcz parafii Winna Poświętna. Powiedział, że sprawy ekonomiczne 

są znane dla wszystkich. Argumenty Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radziszewie 

Starym są bardzo wymowne. Szkoła w Radziszewie ma dla parafii bardzo duże znaczenie. 

Mimo tego, że szkoła w Łempicach jest liczniejsza pod względem ilości uczniów jednak 

współpraca w sposób naturalny łączy się ze szkołą w Radziszewie Starym. Szkoła jest 

ośrodkiem kultury na tym terenie. Istnienia szkoły nie da się zmierzyć czynnikami 

ekonomicznymi. Ksiądz proboszcz wnioskuje by zaczekać z przekształceniem szkoły.  

Mieszkaniec wsi Radziszewo Stare Pan Prokopiak powiedział, że szkoła jest miejscem 

spotkań mieszkańców. Dzięki temu mieszkańcy mogą się poznać. Decyzje podejmuje Rada i 

wszystko zależy od niej. Prosi o rozwagę w podejmowaniu decyzji oraz by jeszcze zaczekać.  

Głos zabrała Radna Dorota Niemyjska. Powiedziała, że zabierze głos jako mieszkanka 

Radziszewa. Szkoła według mieszkańców jest " perełką " wsi, dzięki niej życie na wsi tętni. 

Grono pedagogiczne dba nie tylko o wykształcenie dzieci. Szkoła na wsi to nie tylko 

budynek. Organizowane są tam różne imprezy, między innymi dla rolników, które odbywają 

się w najbardziej dogodnych dla nich porach. Pani Dyrektor wraz z nauczycielami dba o 

wygląd szkoły, która lepiej się prezentuje niż pozostałe w gminie. Niż demograficzny nie 

dotyka tylko tej szkoły. Pani Dorota Niemyjska zwraca się z prośbą o zrozumienie i 

pozostawienie szkoły w dotychczasowym kształcie przynajmniej na rok.  

Mieszkanka Radziszewa zabrała głos w imieniu Rady Rodziców i rodziców nieobecnych. 

Odbyły się komisje na których rozważane były argumenty za i przeciw. Są argumenty 

ekonomiczne, mała ilość dzieci. W dzisiejszych czasach wszystko kosztuje. Jako rodzic nie 

wyobraża sobie by jedno z dzieci uczyło się w Radziszewie, a drugie dojeżdżało do 

Ciechanowca lub Łempic. Dzieci będą wstawały wcześnie i późno wracały. Zwraca się do 

Rady by podjęła słuszną decyzję. 

Głos zabrał Burmistrz Eugeniusz Święcki, który powiedział, że z uwagą wysłuchał 

wszystkich i na pewno każdy ma rację. Z terenu Wojtkowic tyle samo dzieci dojeżdża do 

szkoły w Ciechanowcu ile uczy się w szkole w Radziszewie. Szkoła jest zadbana, ładnie 

utrzymana, ale jest mała ilość dzieci.  Otrzymane deklaracje rodziców z innych miejscowości, 

którzy od września zechcą posłać swoje dzieci do szkoły w Radziszewie zostały 

skonsultowane na zebraniu sołeckim. Rodzice kategorycznie odmawiają posłania dzieci do tej 

szkoły. Podczas spotkań są głosy by zamknąć szkołę w Radziszewie i w Łempicach. Pani 

Dyrektor jak i ksiądz mają rację, ponieważ szkoła jest pracą społeczeństwa. Gmina musi 

dołożyć 250 tys. zł do funkcjonowania klas starszych. Nie wiadomo jaką decyzję podejmą 

Radni, ale uchwała którą podejmą jest uchwałą intencyjną, pozostałe rozstrzygnięcia będą 

następowały sukcesywnie zgodnie z uchwałą. Utrzymanie budynku jest takie samo przy 

klasach I-III czy I-VIII, ale nie są to aż tak duże koszty w porównaniu z wynagrodzeniem 

nauczycieli. Nauczyciele przyjeżdżający na dwie godziny do szkoły nie są efektywni. 

Nauczyciel będący na pełnym etacie i będący na miejscu jest zaangażowany w życie szkoły.  

Pani Dyrektor Szkoły w Radziszewie Starym powiedziała, że takich szkół jak ta jest 30 % w 

kraju. Nauczyciele dojeżdżający są faktycznie w trudnej sytuacji. Przyjeżdżając na jedna lub 

dwie godziny bardzo trudno jest się wykazać.  Nauczyciele pracujący na pełnych etatach 

pracują podwójnie. Będąc w szkole cały dzień, a czasem nawet dłużej muszą wypracować to 

co jest wizerunkiem szkoły. Nauczyciele dojeżdżający chcą się wykazać, lecz w sytuacji 

kiedy jeden nauczyciel pracuje w kilku szkołach, ponieważ jest specjalistą takiego 

przedmiotu, którego jest tylko dwie godziny w szkole ciężko jest pokazać pracę dydaktyczną. 

Głos zabrał Pan Rafał Krukowski, mieszkaniec wsi i rodzic dzieci uczących się w szkole. 

Powiedział, że szkoła jest ośrodkiem gdzie spotykają się ludzie. Przy pracach wykonywanych 

na terenie szkoły gmina nie ponosi żadnych kosztów.  

Ksiądz proboszcz parafii Winna Poświętna powiedział, że dojazd dzieci z Wojtkowic do 

szkoły jest wyborem rodziców. Gmina Grodzisk jest na pewno gminą uboższą od naszej, a 
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potrafi zorganizować dowóz dzieci z Pobikier do swojej szkoły, a nasza gmina nie.  

Radny Krzysztof Koc powiedział, że Szkoła w Radziszewie Starym wraca po raz drugi z 

tematem likwidacji. 12 lat temu walczył osobiście o to by szkoła została. W tamtym czasie 

uczniów było dużo więcej. Likwidowano wówczas szkoły w Wojtkowicach, Winnej, 

Przybyszynie. Uchwała nie mówi o zamknięciu szkoły tylko o jej przekształceniu. Słusznym 

jest stwierdzenie, że nie zawalczono o dzieci z Pobikier. W przypadku większej ilości dzieci 

nikt nie przedkładałby uchwały o przekształceniu szkoły. Jako były mieszkaniec wsi 

Radziszewo Stare, wyraża pewność, że jak nie teraz to za rok lub dwa szkoła przestanie 

istnieć. Szkoła jest pewnym ogniwem łączącym mieszkańców, dlatego szkoła nie zostaje 

zlikwidowana a przekształcona by budynek żył. Faktycznie są głosy, że Szkoła w Łempicach 

i Radziszewie powinny zostać zamknięte. Dzieci w Wojtkowic dojeżdżają do Ciechanowca, 

gdyż to Rada wybrała, że tamtą szkołę zamknięto całkowicie. Jeśli uchwała zostanie podjęta, 

jest prośba by dojazdy do szkoły odbywały się w dogodnych godzinach, tak by dzieci nie 

musiały o 6 rano czekać na autokar. Podczas rozmowy z dyrektorem okazało się, że istnieje 

możliwość dostosowania rozpoczęcia godzin nauczania do poszczególnych klas. Jest też 

prośba o komfortowe warunki dojazdu. Było 12 lat by zawalczyć o dzieci z Pobikier. Rodzice 

tych dzieci mówią, że posłali by je do szkoły w Radziszewie gdyby były zapewnione 

dogodne warunki dojazdu. Radny Krzysztof Koc dodał, że nawet jeśli nie będzie już dzieci w 

szkole w Radziszewie będzie walczył by budynek ten istniał i został dobrze 

zagospodarowany.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Pana Burmistrza czy przedłożony projekt uchwały 

zostaje w niezmienionym kształcie i poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 10 głosowało za, 3 przeciw, 2 wstrzymało się.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym w filię Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu  została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 30/VI/19 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w 

Radziszewie Starym w filię Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Radny Krzysztof Koc zgłosił wniosek o 10 minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę. 

 

Ad pkt 6ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały. 

 

Glos zabrała Pani Skarbnik Jadwiga Koc. Powiedziała, że zmiany w budżecie na 2019 rok są 

konieczne z uwagi na rozliczenie finansowe montażu kolektorów słonecznych. Na te cel w 

budżecie gminy zapisane było 2 000 000 złotych z czego 1 200 000 to środki unijne. 

Zabezpieczone zostały środki na modernizację zalewu. Są to koszty 3 200 000 zł w tym 

środki własne giny 480 000 zł. W ramach przeniesień między wydatkami zabezpieczone 

zostały środki na pomoc finansową dla powiatu wysokomazowieckiego w tym 10 000 zł na 

dzierżawę łącz stałych. chodzi o komunikację i geodezję oraz 500 000 zł na budowę drogi 
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Trzaski -Radziszewo Sieńczuch. Wprowadzone zostały środki z budżetu państwa na pomoc 

społeczną, koszty przekazania materiałów wyborczych do archiwum. Zmiany te powodują 

zmniejszenie dochodów o 1 800 000 zł a wydatków o 691 000 zł konieczna była zmiana w 

planie rozchodów, ponieważ kredyt pomostowy planowany w ubiegłym roku na montaż 

kolektorów nie został zaciągnięty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził potwierdzenie kworum Radnych Rady Miejskiej. 

 

1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Karolewski Marek  

5. Kietliński Stanisław Szczepan  

6. Koc Krzysztof  

7. Kosk Zygmunt Józef  

8. Łopaciuk Tadeusz  

9. Malinowski Antoni  

10. Niemyjska Dorota  

11. Radziszewska Maria Jadwiga 

12. Słonecki Włodzimierz 

13. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 

i poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 13 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na 2019 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 31/VI/19 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 stanowi załącznik nr5 

do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu i 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały. 

 

 Pan Burmistrz Eugeniusz Święck poinformował, że uchwała dotyczy pomocy finansowej w 

formie dotacji w wysokości 500 000 zł na realizację zadania przez powiat wysokomazowiecki 

odcinka drogi Radziszewo-Sieńczuch - Trzaski o długości 3,8 kilometra. Wartość inwestycji 
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do 4 000 000 zł. W wyniku przetargu wyłoniono firmę 3 850 000 zł z czego 50 % musi być 

zrealizowane ze środków własnych. Z tych 50 % 1/4 pokrywa powiat, 1/4 gmina. Cała 

wartość przypadająca na gminę to 850 000 zł. Starosta wyraził zgodę na to by w tym roku 

zapłacić 500 000 zł a w przyszłym pozostałą część.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wysokomazowieckiemu i poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 13 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu  została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 32/VI/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu i 

podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej 

pojemności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały. 

 Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że w związku z ogłoszonym przetargiem 

na gospodarowanie odpadami komunalnymi wyłoniono firmę MPO. Kwota przetargu wynosi 

862 488 zł. Po analizie deklaracji mieszkańców ustala się, że opłaty za odpady będą wynosiły: 

odpady selektywne 10 zł od osoby, nieselektywne 20 zł. Zmienia się też wysokość opłat dla 

właścicieli nieruchomości nie zamieszkałych, na których wytwarzane są odpady komunalne 

odpady selektywne: pojemnik o pojemności 0,12 m3 - 7 zł, pojemnik o poj. 0,24 m3- 14 zł, 

pojemnik o poj. 1,1 m3 – 55,00 zł,  pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 385,00 zł. Odpady 

nieselektywne pojemnik o poj. 0,12 m3 – 14,00 zł,  pojemnik o poj. 0,24 m3 – 28,00 zł,  

pojemnik o poj. 1,1 m3 – 110,00 zł,  pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 770,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisje o przestawienie opinii i wniosków wypracowanych 

przez komisje. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka : Komisja Rewizyjna  

wnioskuje o zmianę w paragrafie 3 ust. 1 ppkt a) pojemnik o poj. 0,12 m3 – 10,00 zł, b) 

pojemnik o poj. 0,24 m3 – 20,00 zł, c) pojemnik o poj. 1,1 m3 – 80,00 zł, d) pojemnik KP-7 o 

poj. 7 m3 – 500,00 zł, 

ust.2 a) pojemnik o poj. 0,12 m3 – 20,00 zł, b) pojemnik o poj. 0,24 m3 – 40,00 zł, c) 

pojemnik o poj. 1,1 m3 – 140,00 zł, d) pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 1000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś: Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef 

Kosk: 3 ust. 1 ppkt a) pojemnik o poj. 0,12 m3 – 10,00 zł, b) pojemnik o poj. 0,24 m3 – 20,00 

zł, c) pojemnik o poj. 1,1 m3 – 80,00 zł, d) pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 500,00 zł, 

ust.2 a) pojemnik o poj. 0,12 m3 – 20,00 zł, b) pojemnik o poj. 0,24 m3 – 40,00 zł, c) 

pojemnik o poj. 1,1 m3 – 140,00 zł, d) pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 1000,00 zł. Podwyżka 

jest dla firm. W 2017 roku były równe ceny dla osób fizycznych i dla przedsiębiorstw. Dla 

osób fizycznych cena została podniesiona o 3 zł, dla przedsiębiorstw nie. Dlaczego osoby 

fizyczną mają ponosić koszty za instytucje. W 2018 roku budżet nie został zrównoważony 

między wpływami od osób i przedsiębiorstw z ceną jaką płacona była firmie odbierającej 

odpady.  Zabrakło w budżecie 140 000 zł. Pomimo zaproponowanych podwyżek z budżetu 

będzie trzeba dołożyć ponad 1 000 zł.  

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki wyjaśnił, że w uchwale ujęte są jednostki typu : Szkoła 

Podstawowa, Przedszkole, Biblioteka, Fare a nie przedsiębiorstwa. Przedsiębiorstwa same 

podpisują umowy na odbiór odpadów.  

Radny Zygmunt Kosk odczytał listę jednostek które obejmuje przetarg są to : Szpital Ogólny, 

Muzeum Rolnictwa, Internat itp, które nie są jednostkami podlegającymi pod jednostkę 

samorządu terytorialnego jaką jest gmina. Firmy te powinny być wyłączone z przetargu 

gminnego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Radnemu Krzysztofowi Koc, który 

powiedział, że zmienią się budżety jednostek podległych gminie. Gmina przekazuje dotacje 

jednostkom, a pieniądze za śmierci z powrotem wpływają bo budżetu gminy, ponieważ to 

gmina opłaca śmieci. Dzięki podwyżce pozostałych instytucji zmniejszy się deficyt.  

 

 

Pani Skarbnik Jadwiga Koc powiedziała, że w przypadku gminnych jednostek budżetowych 

zmiana ta spowoduje zwiększenie dotacji na te jednostki na wywóz nieczystości, nie 

spowoduje to jednak wzrostu dochodów. Będzie potrzeba zabezpieczenia środków tym 

jednostkom, lub dyrektorzy w zakresie swoich planów finansowych będą musieli 

zabezpieczyć środki na podwyżkę.  

 

Radny Zygmunt Józef Kosk  powiedział, że do przetargu powinny przystąpić tylko osoby 

fizyczne i jednostki podległe. Muzeum Rolnictwa, Zarząd Dróg, Koło Łowieckie nie jest 

jednostką podlegającą pod gminę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zadecydował, że ze względu na takie same wnioski obu 

Komisji Rady Miejskiej zostaną przegłosowane razem. 

 

Głosowano wniosek w sprawie zmiany w paragrafie 3 ust.1 pkt 1  ppkt a) pojemnik o poj. 

0,12 m3 – 10,00 zł, b) pojemnik o poj. 0,24 m3 – 20,00 zł, c) pojemnik o poj. 1,1 m3 – 80,00 

zł, d) pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 500,00 zł, 

pkt 2 ppkt a) pojemnik o poj. 0,12 m3 – 20,00 zł, b) pojemnik o poj. 0,24 m3 – 40,00 zł, c) 

pojemnik o poj. 1,1 m3 – 140,00 zł, d) pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 1000,00 zł. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, 8 za,  1 przeciw, 4 wstrzymał się. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

większością głosów. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały po zmianie  w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i 

ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności i poddał go pod głosowanie.  
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W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 11 głosowało za, 2 wstrzymało się. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia 

stawki za pojemnik o określonej pojemności, została podjęta większością głosów.  

 

Uchwała Nr 33/VI/19 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o 

określonej pojemności, stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 

  

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu i 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w 

budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Budowa inkubatora 

przedsiębiorczości w Gminie Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Poddziałanie 1.4.1: „Promocja 

przedsiębiorczości oraz podniesienie atrakcyjności inwestycyjnej województwa”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że budowa inkubatora jest to kontynuacja 

projektu rozpoczętego przez poprzedniego Burmistrza z gminą Szczuczyn, Mońki i Sejny. Na 

to działanie z Regionalnego Programu Operacyjnego jest 5 000 000 zł. Wszystkie gminy 

składają wniosek. Nasza gmina ma już projekt. Budynek stanął by na placu za zieleniakiem. 

Na następnej sesji pokazany zostaje projekt na slajdach. Uchwała ta jest intencyjna, może 

zostać ujęta w budżecie na przyszły rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Budowa 

inkubatora przedsiębiorczości w Gminie Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Poddziałanie 1.4.1: „Promocja 

przedsiębiorczości oraz podniesienie atrakcyjności inwestycyjnej województwa” i poddał go 

pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 13 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia woli 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu 

pt. „Budowa inkubatora przedsiębiorczości w Gminie Ciechanowiec” w ramach 
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Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, 

Poddziałanie 1.4.1: „Promocja przedsiębiorczości oraz podniesienie atrakcyjności 

inwestycyjnej województwa” została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 34/VI/19 w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w 

budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Budowa inkubatora 

przedsiębiorczości w Gminie Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Poddziałanie 1.4.1: „Promocja 

przedsiębiorczości oraz podniesienie atrakcyjności inwestycyjnej województwa” stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu i 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w 

budżecie Gminy wyrażenia Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Budowa linii 

wodociągowych i ściekowych oraz modernizacja infrastruktury wodno-ściekowej na terenie 

Gminy Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa VI - Ochrona środowiska i racjonalne 

gospodarowanie jego zasobami, Działanie 6.2 Ochrona wody i gleb. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że jest to kolejny konkurs w którym są duże 

środki do pozyskania. Referat Inwestycji przygotował wykaz ulic, na których brak jest 

kanalizacji i wodociągów. Z tego projektu planowana jest modernizacja stacji uzdatniania 

wody w Radziszewie. Wartość projektu to 3 200 000 zł , wkład własny 480 000 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie Gminy wyrażenia Ciechanowiec na realizację projektu pt. 

„Budowa linii wodociągowych i ściekowych oraz modernizacja infrastruktury wodno-

ściekowej na terenie Gminy Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa VI - Ochrona środowiska i 

racjonalne gospodarowanie jego zasobami, Działanie 6.2 Ochrona wody i gleb i poddał go 

pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 13 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie woli zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie Gminy wyrażenia Ciechanowiec na realizację projektu pt. 

„Budowa linii wodociągowych i ściekowych oraz modernizacja infrastruktury wodno-

ściekowej na terenie Gminy Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa VI - Ochrona środowiska i 

racjonalne gospodarowanie jego zasobami, Działanie 6.2 Ochrona wody i gleb” została 

podjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 35/VI/19 w sprawie woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 

Gminy wyrażenia Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Budowa linii wodociągowych i 

ściekowych oraz modernizacja infrastruktury wodno-ściekowej na terenie Gminy 

Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 

na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa VI - Ochrona środowiska i racjonalne gospodarowanie 

jego zasobami, Działanie 6.2 Ochrona wody i gleb, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu i 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w 

budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Montaż pomp ciepła i instalacji 

fotowoltaicznych na potrzeby własne w budynkach należących do Gminy Ciechanowiec” w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, 

Działanie 5.1: Energetyka oparta na odnawialnych źródłach energii. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że jest to wniosek na montaż pomp ciepła i 

instalacji fotowoltaicznych w Przedszkolu, Fare, Szkole Podstawowej w Ciechanowcu i w 

Łempicach. Wartość projektu 2 000 000 zł, wkład własny 300 000 zł.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Montaż 

pomp ciepła i instalacji fotowoltaicznych na potrzeby własne w budynkach należących do 

Gminy Ciechanowiec” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014-2020, Działanie 5.1: Energetyka oparta na odnawialnych źródłach 

energii,i poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 13 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 36/VI/19 w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w 

budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Montaż pomp ciepła i instalacji 

fotowoltaicznych na potrzeby własne w budynkach należących do Gminy Ciechanowiec” w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, 

Działanie 5.1: Energetyka oparta na odnawialnych źródłach energii, stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 7 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu i 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w 

budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Modernizacja Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych wraz z wyposażeniem i pojazdami do 

przewożenia odpadów komunalnych w Gminie Ciechanowiec” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Działanie 6.1: 

Efektywny system gospodarowania odpadami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że jest to uchwała intencyjna, planowane jest 

złożenie wniosku na utworzeniu punktu selektywnego odbierania odpadów komunalnych z 

zakupem pojazdów do przewożenia odpadów. Wartość projektu 2 000 000 zł z czego wkład 

własny to 300 000 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. 

„Modernizacja Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych wraz z 

wyposażeniem i pojazdami do przewożenia odpadów komunalnych w Gminie Ciechanowiec” 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-

2020, Działanie 6.1: Efektywny system gospodarowania odpadami i poddał go pod 

głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 12 głosowało za, 1 wstrzymał się. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 37/VI/19 w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w 

budżecie Gminy Ciechanowiec na realizację projektu pt. „Modernizacja Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych wraz z wyposażeniem i pojazdami do 

przewożenia odpadów komunalnych w Gminie Ciechanowiec” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Działanie 6.1: 

Efektywny system gospodarowania odpadami stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

W związku z brakiem interpelacji i zapytań radnych Przewodniczący Rady Miejskiej Marek 

Karolewski przystąpił do kolejnego punktu. 
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Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i 

wnioski. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do biura rady wpłynęły pisma:  

- wezwanie dotyczące przedłożenia regulaminu odprowadzania ścieków od Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie  

Pismo stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

W związku z tym , że regulamin musi być zaopiniowany przez komisje i podjęty uchwałą 

Rady Miejskiej, sesja odbędzie się 28 lutego 2019 r.  

- pismo od Podlaskiego Konserwatora Ochrony Zabytków w Białymstoku  

Pismo stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący Marek Karolewski zwrócił się z prośba do Pana Burmistrza o materiały na 

kolejną sesję : Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej poprzedniej kadencji oraz 

informację z realizacji Programu Profilaktyki Problemów Alkoholowych za 2018 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki nawiązując do regulaminu, zobowiązuje Pana Dyrektora 

Fare do jego dopracowania, gdyż regulamin wymaga głębokiej analizy. Na kolejną sesję 

zostaną przygotowane materiały dotyczące realizacji uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że do regulaminu powinna być dołączony stosowny 

projekt uchwały.  

 

Więcej pytań nie było.  

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady VI Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Chicheł-Zaręba 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


